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Inleiding 
 
In een MRA brief van 2 september 2022 gericht aan de colleges van alle MRA overheden is de volgende oproep gedaan.  
  
‘Beste colleges van de MRA-overheden, 
Op 17 mei jl. hebben wij u vanuit het MRA bestuur geïnformeerd over het initiatief 15%  
GasTerug dat erop is gericht om te komen tot een pakket van maatregelen waarmee het  
gebruik van gas nog dit jaar met 15% kan worden teruggebracht.’ 
 
Verder in dezelfde brief werd geschreven:  
‘Om nog voor het invallen van de winterperiode een maximaal effect te bereiken is het cruciaal om zo snel mogelijk actie te 
ondernemen en dat zo veel mogelijk partijen, waaronder ook overheidsorganisaties, hun verantwoordelijkheid hierin nemen. 
Mede namens de initiatiefnemers willen wij u daarom via deze brief oproepen om actief aan te sluiten en u informeren over de 
manieren waarop u dit kunt doen. 
 
Vraag 1 
Hoe heeft het college gereageerd op de MRA oproep voor het initiatief 15% GasTerug? M.a.w. Heeft het college gereageerd 
op de MRA oproep van 17 mei jl. en ook op de brief van 2 september jl.? 
 
Vraag 2 
Heeft het college zich ondertussen al actief aangesloten bij het initiatief 15%GasTerug?  
 
Vraag 3 
Zo nee; Wat is de reden waarom hier niets mee gedaan is in deze tijd van energiecrisis? 
 
Vraag 4 
Zo ja; Welke acties/stappen heeft het college inmiddels genomen OF welke acties/stappen wil het college nog in 2022 gaan 
ondernemen om snel invulling te geven aan het initiatief 15% GasTerug? Een initiatief dat erop is gericht om te komen tot een 
pakket van maatregelen waarmee het gebruik van gas nog dit jaar met 15% kan worden teruggebracht.’? Met name vóór het 
invallen van de winterperiode. 
 
Vraag 5 
Hoe denkt het college( naast de inwoners van Gooise Meren) ook kleine ondernemers (mkb) concreet te kunnen helpen 
hierbij. Ondernemers zoals de slager of bakker die met zeer hoge energiekosten zitten en nu op zeer korte termijn met een 
mogelijke sluiting van hun zaak worden geconfronteerd?  


